
 
 

 

RAADSVRAAG  
      
Nr: SV23-087 
 
Datum: 08 november 2023 
 
Vraag art. 38 
 
Indiener: J. Groen – Leefbaar Krimpenerwaard 
 
Onderwerp: Vragen over Actualiteitendebat 18 april 2023, SV23-062 
 

Toelichting bij en doel van de vragen:  

Op 12 mei 2023 heeft de fractie van Leefbaar Krimpenerwaard vragen gesteld over het 
actualiteitendebat van 18 april 2023.  
Voorliggende vragen, zijn een verzoek om duidelijkheid.   

De vragen van 12 mei zijn nog steeds niet beantwoord terwijl wij als raad met elkaar hebben 
afgesproken dat SV art.38 binnen 30 dagen beantwoord worden door het college van B&W. Inmiddels 
zijn we exact 180 dagen verder.  

De Burgemeester zegt dat dit te wijten is aan het tekort aan juristen binnen de gemeente 
Krimpenerwaard. Een aantal vragen is echter niet juridisch en had binnen de termijn van 30 dagen 
beantwoord kunnen worden. Zoals vraag 6, 7, 8, 9, 10, 11, 13, 14, 15, 16, 17. 

Leefbaar Krimpenerwaard is zich ervan bewust dat dit dossier gevoelig ligt en dat het voor een 
waarnemend Burgemeester niet makkelijk is om in een korte periode dit op te lossen. Dit vragen wij 
ook niet van de Burgemeester. Wat wij vragen is dat de waarnemend Burgemeester Bouvy-Koene 
onze vragen voor haar vertrek beantwoordt zodat op 8 januari de nieuwe burgemeester van de 
Krimpenerwaard fris aan de slag kan! 

 
Vragen: 

1. Kan burgemeester Bouvy-Koene aangeven waarom onze schriftelijke vragen niet beantwoord 
zijn binnen de gestelde termijn?  

2. Kan de Burgemeester aangeven waarom alle vragen die niet van juridische aard zijn 
desondanks niet binnen de gestelde termijn beantwoord zijn? 

3. Kan Burgemeester Bouvy-Koene een toezegging doen dat zij de vragen van Leefbaar 
Krimpenerwaard beantwoordt voor 8 Januari zodat zij haar opvolger niet belast met het Vlist 
dossier? 
Zo nee, Waarom gaat zij de vragen die volgens de wet binnen 30 dagen beantwoord moeten 
worden niet beantwoorden na 180 dagen? 

 
 
Antwoord college: 

1. Uw schriftelijke vragen zijn nog niet beantwoord als gevolg van het tekort aan juristen binnen 
de gemeente, wij hebben gewacht op stukken van het OM en dachten alle vragen in één keer 
te beantwoorden. 

2. Wij verwijzen hiervoor naar het hierboven onder punt 1 genoemde antwoord. Dit geldt 
ongeacht het door u al dan niet als juridisch gekwalificeerde karakter van uw schriftelijke 
vragen.  

3. Separaat ontvangt u de beantwoording van deze schriftelijke vragen. 
 
 



 
 

 

  
 
Ondertekening college:  

Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard, 
de secretaris,   de burgemeester,    

J. Hennip   P.J. Bouvy-Koene   




